

اللهم صل وسلم على نبينا محمد. Unit 5

Topic: Friendship (الصدقة)

I. المخطط الذهني (Graphic Organizer):

\* Importance: Great gift, happy life, help others, share secrets

\* Ways to show it: Be kind, listen well, give gifts

II. الموضوع (The Topic):

Friendship is a great gift. It makes our life happy. Friends always help each other. We can share our secrets. It is important for everyone. We should show love daily. You must be very kind. Always listen to your friends. We can give nice gifts. Good friends are like family

الترجمة:

الصدقة هي هدية عظيمة. هي تجعل حياتنا سعيدة. الأصدقاء دائماً يساعدون بعضهم البعض. يمكننا مشاركة أسرارنا. هي مهمة لكل شخص. يجب أن نظهر الحب يومياً. يجب أن نكون لطيفاً جداً. استمع دائماً لأصدقائك. يمكننا تقديم هدايا لطيفة. الأصدقاء الجيدون مثل العائلة.

الأستاذ أحمد مدرس الإنجليزي 55272589

اللهم صل وسلم على نبينا محمد. Unit 6

Topic: Team Sports (الرياضات الجماعية)

I. المخطط الذهني (Graphic Organizer):

\* Sport: Football is a team sport

\* Lessons: Work together, support others, follow rules

.Examples: Pass the ball, help friends, win games \*

II. الموضوع (The Topic):

Football is a great team sport. Players must work together to win. They always support one another well. We learn to follow many rules. Teamwork is very important for success. Players pass the ball to friends. We help our team score goals. Sports teach us very good manners. Everyone feels happy playing in teams. Working together makes us very strong

الترجمة:

كرة القدم هي رياضة جماعية رائعة. يجب على اللاعبين العمل معاً للفوز. هم دائماً يدعمون بعضهم البعض جيداً. نحن نتعلم اتباع قواعد كثيرة. العمل الجماعي مهم جداً للنجاح. اللاعبون يمررون الكرة للأصدقاء. نحن نساعد فريقنا لتسجيل الأهداف. الرياضة تعلمنا أخلاقاً جيدة جداً. الجميع يشعر بالسعادة باللعب في فرق. العمل معاً يجعلنا أقوياء جداً.

الأستاذ أحمد مدرس الإنجليزي 55272589

اللهم صل وسلم على نبينا محمد

.....

اللهم صل وسلم على نبينا محمد unit 7

Topic 1: Healthy Habits (العادات الصحية)

I. المخطط الذهني (Graphic Organizer):

\* Habits: Eat fruit, drink water, sleep early

\* Importance: Strong body, focused mind, stay healthy

II. الموضوع (The Topic):

Healthy habits help us much. I eat fresh fruit daily. We must drink plenty water. Sleeping early keeps me active. These habits make bodies strong. They keep our minds focused. We should

exercise every morning. Healthy food gives us energy. Everyone wants to stay healthy. Good habits improve our life

الترجمة:

العادات الصحية تساعدنا كثيراً. أنا آكل الفاكهة الطازجة يومياً. يجب أن نشرب الكثير من الماء. النوم مبكراً يبقيني نشيطاً. هذه العادات تجعل الأجسام قوية. هي تبقي عقولنا مركزة. يجب أن نتمرن كل صباح. الطعام الصحي يمنحنا الطاقة. الجميع يريد أن يبقى صحيحاً. العادات الجيدة تحسن حياتنا.

الأستاذ أحمد مدرس الإنجليزي 55272589

اللهم صل وسلم على نبينا محمد

.....

اللهم صل وسلم على نبينا محمد. Unit 8.

Topic: Effects of Technology (تأثيرات التكنولوجيا)

I. المخطط الذهني (Graphic Organizer):

\* Good Effects: Helps people, saves time, easy learning, connect world

\* Bad Effects: Cause health problems, waste time, less social life

II. الموضوع (The Topic):

We use technology every day. It helps people in many ways. Technology saves our precious time. Learning becomes very easy now. It connects the whole world. But it causes some problems. Using screens wastes our time. It can hurt our eyes. People have less social life. We must use it wisely

الترجمة:

نحن نستخدم التكنولوجيا كل يوم. هي تساعد الناس بطرق عديدة. التكنولوجيا توفر وقتنا الثمين. التعلم أصبح سهلاً جداً الآن. هي تربط العالم كله. لكنها تسبب بعض المشكلات. استخدام الشاشات يضيع وقتنا. يمكن أن تؤذي أعيننا. الناس

لديهم حياة اجتماعية أقل. يجب أن نستخدمها بحكمة.

الأستاذ أحمد مدرس الإنجليزي 55272589

اللهم صل وسلم على نبينا محمد